
Sunndal kommune    

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 14.11.2018 

Tidspunkt: 10:00 – 15:50 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ole-Anders Andreassen Medlem AP 
Laila Rønningen Medlem AP 
Anders Johnsen Medlem AP 
Stig Nergård Medlem SV 
Ingunn Karijord Medlem KRF 
Marit Hjellmo Medlem SP 
Edgar Normann Gundersen Leder AP 
Anne Grethe Kjelstad Nestleder  
Endre Seljebø Medlem SP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole Furu Anisa Ali Aden AP 
Kjell Arne Nerland Lill-Elin Vangen FRP 

 
 

Merknader 

Permisjoner: 

Kjell Arne Nerland søkte om og fikk innvilget permisjon fra kl 12.45, og deltok ikke under 
saksbehandlingen. 



 

Inhabil: 

Representanten Stig Nergård, SV, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er leder 
i styret for Sunndal boligbyggelag (Sunnbo). Stig Nergård ble erklært inhabil i behandlingen av 
saken, jf. forvaltningslovens (fvl) § 6, bokstav e. 

 

Informasjons- og drøftingssaker: 

Orientering om årsplan og budsjett for 2019 v/rådmann Randi Dyrnes. 

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte fra et fellesmøte om pilotprosjektet om 
legevaktsamarbeid.  

 

Befaring: 

Oppvekst- og omsorgsutvalget var på befaring ved Sunndal helsetun. 

 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Harriet Berntsen Assisterende rådmann - deltok i hele møtet 
Randi Dyrnes Rådmann – orienterte i sak 41/18 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under behandling av sakene 41/18 

og 42/18 
Britt Iren Bæverfjord Helsesjef – deltok under behandling av sakene 41/18 og 43/18 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under behandling av sakene 41/18 – 44/18 
Evy Austad Rådgiver i pleie- og omsorgstjenesten – deltok under behandling 

av sak 42/18 
 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Tove Røsdal 
utvalgssekretær 

 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
         Anders Johnsen                            Edgar Gundersen                            Ingunn Karijord 
                                                                          leder 

  



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Politiske saker:   

PS 41/18 Årsplan og budsjett 2019, økonomiplan 2019-2022  2018/1941 

PS 42/18 Omsorgsboliger i borettslag - kommunalt kjøp av 
ledige andeler 

 2010/573 

PS 43/18 Interkommunal barnevernvakt for Nordmøre og 
Romsdal 

 2018/2225 

PS 44/18 Organisering av den pedagogisk-psykologiske 
tjenesten 

 

 2018/2684 

 Referatsaker:   

RS 98/18 Rapport etter tilsyn av dusjtilbud på Ålvundeid  2013/1641 

RS 99/18 Rapport etter tilsyn på Innerdal turisthytte 
07.08.2018 

 2017/1972 

RS 100/18 Rapport etter tilsyn på Rendølssetra 07.08.2018  2017/1971 

RS 101/18 Informasjon om tilsyn - behov for rutiner for å 
forebygge oppvekst av legionella 

 2013/1641 

RS 102/18 Skolehelsetjenesten i videregående opplæring - en 
viktig samarbeidsarena for kommuner og 
fylkeskommune i det 13-årige løpet 

 2018/2464 

RS 103/18 Oppsigelse av avtale om interkommunalt 
barnevernsamarbeid 

 2008/1585 

RS 104/18 Informasjon om regelverket for salg av e-sigaretter  2018/2591 

RS 105/18 Salg av jodtabletter fra 01.11.2018  2008/1475 

RS 106/18 Kontrollrapport oktober - Gjøra butikkdrift AS  2018/160 

RS 107/18 Kontrollrapport oktober - Coop marked Ålvundeid  2018/160 

RS 108/18 Kontrollrapport oktober - Joker Ålvundfjord  2018/160 

RS 109/18 Kontrollrapport september - Nyhaven Hong Kong  2018/70 

RS 110/18 Kontrollrapport september - Rallarn Pub & Scene  2018/70 

RS 111/18 Kontrollrapport september - Øra kafe  2018/70 

RS 112/18 Kontrollrapport september - Kjellarstuo  2018/70 

RS 113/18 Kontrollrapport oktober - Bunnpris  2018/160 

RS 114/18 Kontrollrapport oktober - Kiwi  2018/160 



RS 115/18 Kontrollrapport oktober - Rema 1000  2018/160 

RS 116/18 Kontrollrapport oktober - Coop Extra 

 

 2018/160 

 Referatsaker – administrative vedtak:   

RD 20/18 Kjellarstuo pub fredag 2. november 2018 - svar på 
søknad 

 2018/207 

RD 21/18 Jenstadlåven 7. november 2018 - svar på søknad  2018/75 

 
 

  



PS 41/18 Årsplan og budsjett 2019, økonomiplan 2019-2022 2018/1941 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.11.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte om årsplan og budsjett 2019 innledningsvis. 

 

Edgar Gundersen (AP) satte fram slik felles forslag til uttale fra AP og SV:  

1. Oppvekst- og omsorgsutvalget ber grunnskoletjenesten utrede en ordning med skolemat i 
barneskoletrinnet i Sunndal, tilsvarende dagens ordning ved Sunndal ungdomsskole.  Både 
praktiske og økonomiske rammer for en slik ordning skal belyses, samt hvordan familier 
med lav inntekt kan ivaretas.  Utredningen presenteres for oppvekst- og omsorgsutvalget 
før sommeren 2019. 

 

Edgar Gundersen (AP) satte fram slik felles forslag til uttale fra AP og SV:  

2. Med bakgrunn i pågående debatt om leksearbeidet i skolen, ber oppvekst- og 
omsorgsutvalget om en faglig vurdering knyttet til for- og bakdeler med: 
Leksearbeidet etter dagens ordning. 

Leksehjelp på skolen, leksefri etter endt skoledag. 

En større deling enn i dag, med mindre lekser hjemme, mere på skolen. 

Foreldreskole for å gjøre disse tryggere i sin rolle i å støtte sine barn i skolearbeidet og 
læringsutviklingen. 

Kommunens ansvar for læring og antatte kostnader må synliggjøres for de ulike 
ordningene. 

Det forventes en vurdering som presenteres for utvalget innen utgangen av mars 2019. 

 

Endre Seljebø (SP) satte fram slik forslag til uttale: 

3. På bakgrunn av diskusjon i mellom anna sosiale media om organisering av elevanes 
skoledag/leksefri ber oppvekst- og omsorgsutvalget om at det i samsvar med 
kommunestyrets vedtak også blir lagt fram som eiga sak i oppvekst- og omsorgsutvalget. 

 

VOTERING: 

Forslag 1. framsatt av Edgar Gundersen ble vedtatt med 7 mot 3 stemmer. 

Forslag 2 framsatt av Edgar Gundersen ble satt opp mot forslag 3 framsatt av Endre Seljebø.   
Fellesforslaget fra AP og SV ble vedtatt med 7 stemmer mot 3 stemmer avgitt for Endre Seljebø 
sitt forslag. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik uttale: 

Oppvekst og omsorgsutvalget tar «Årsplan og budsjett 2019, økonomiplan 2019 – 2022» til 
etterretning, og fremmer følgende forslag til tillegg til årsplan 2019 for grunnskoletjenesten:  



1. Oppvekst- og omsorgsutvalget ber grunnskoletjenesten utrede en ordning med skolemat i 
barneskoletrinnet i Sunndal, tilsvarende dagens ordning ved Sunndal ungdomsskole.  Både 
praktiske og økonomiske rammer for en slik ordning skal belyses, samt hvordan familier 
med lav inntekt kan ivaretas.  Utredningen presenteres for oppvekst- og omsorgsutvalget 
før sommeren 2019. 

2. Med bakgrunn i pågående debatt om leksearbeidet i skolen, ber oppvekst- og 
omsorgsutvalget om en faglig vurdering knyttet til for- og bakdeler med: 
Leksearbeidet etter dagens ordning. 

Leksehjelp på skolen, leksefri etter endt skoledag. 

En større deling enn i dag, med mindre lekser hjemme, mere på skolen. 

Foreldreskole for å gjøre disse tryggere i sin rolle i å støtte sine barn i skolearbeidet og 
læringsutviklingen. 

Kommunens ansvar for læring og antatte kostnader må synliggjøres for de ulike 
ordningene. 

Det forventes en vurdering som presenteres for utvalget innen utgangen av mars 2019. 

 

PS 42/18 Omsorgsboliger i borettslag - kommunalt kjøp av ledige 
andeler 2010/573 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende 

1. Sunndal kommune tilbyr å kjøpe ledige leiligheter i Drivatunet borettslag som er 
klassifisert som omsorgsboliger når disse har stått ledige i 6 måneder inntil 
borettslagslovens grense på 30% eierandel er nådd.  
Kommunens kjøpspris settes til det laveste av 70% av beregnet maksimalpris, eller takst 
foretatt av fagkyndig person. Selger må kunne dokumentere hvilke salgstiltak som er 
gjennomført.  

Hvis selger ikke aksepterer kommunens tilbud bortfaller retten til utgiftsdekning av 
tomgang. 

Sunndal kommune videreselger andelene så snart personer innen målgruppen er aktuelle 
kjøpere. I kommunens eierperiode vil boligene leies ut til personer som fyller kriteriene 
for tildeling av omsorgsbolig, men som ikke kan finansiere kjøp av bolig. 

Kjøp av andeler finansieres innenfor rammen av eiendomstjenestens årlige budsjett for 
kjøp av boliger. 

 

2. Når maksgrensen for kommunale andeler i det enkelte borettslag er nådd, kan andeler 
selges i det åpne marked etter 6 måneders ledighet. 

 
3. Sunndal kommune opphever avtalene med Mogrenda, Øratunet og Skjølland borettslag 

som regulerer at tildeling av andeler foretas av kommunen. Borettslaget vil stå fritt til å 
endre sine vedtekter i forhold til hvem som kan kjøpe fremtidige ledige andeler. 
 



Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.11.2018  

Representanten Stig Nergård, SV, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er 
leder i styret for Sunndal boligbyggelag (Sunnbo).  Stig Nergård ble erklært inhabil i 
behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens (fvl) § 6, bokstav e. 

 

Evy Austad, rådgiver i pleie- og omsorgstjenesten, orienterte i saken innledningsvis. 

 

Endre Seljebø, SP, satte fram følgende forslag til nytt pkt. 3: 

Sunndal kommune skal alt neste år, i 2019, vurdera framtidige behovet for tilrettelagte bustader.  
Ein ventar difor med å ta stilling til om kommunen skal seie opp avtalane med Mogrenda, 
Øratunet og Skjølland borettslag til denne vurderinga er utført.  For å lette situasjonen for dei 
som vil selga, tilrår kommunen at aldersgrensa for aktuelle kjøparar blir senka til 55 år. 
 
VOTERING: 
Innstillingens pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingens pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingens pkt. 3 ble satt opp mot Senterpartiets forslag til nytt pkt. 3.  Innstillingens pkt. 3 
ble vedtatt med 7 mot 3 stemmer avgitt for Senterpartiets forslag. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende 
1. Sunndal kommune tilbyr å kjøpe ledige leiligheter i Drivatunet borettslag som er klassifisert 

som omsorgsboliger når disse har stått ledige i 6 måneder inntil borettslagslovens grense på 
30% eierandel er nådd.  

Kommunens kjøpspris settes til det laveste av 70% av beregnet maksimalpris, eller takst 
foretatt av fagkyndig person. Selger må kunne dokumentere hvilke salgstiltak som er 
gjennomført.  
Hvis selger ikke aksepterer kommunens tilbud bortfaller retten til utgiftsdekning av 
tomgang. 
Sunndal kommune videreselger andelene så snart personer innen målgruppen er 
aktuelle kjøpere. I kommunens eierperiode vil boligene leies ut til personer som fyller 
kriteriene for tildeling av omsorgsbolig, men som ikke kan finansiere kjøp av bolig. 
Kjøp av andeler finansieres innenfor rammen av eiendomstjenestens årlige budsjett for 
kjøp av boliger. 

 
2. Når maksgrensen for kommunale andeler i det enkelte borettslag er nådd, kan andeler selges i 

det åpne marked etter 6 måneders ledighet. 

 
3. Sunndal kommune opphever avtalene med Mogrenda, Øratunet og Skjølland borettslag som 

regulerer at tildeling av andeler foretas av kommunen. Borettslaget vil stå fritt til å endre sine 
vedtekter i forhold til hvem som kan kjøpe fremtidige ledige andeler. 

 



PS 43/18 Interkommunal barnevernvakt for Nordmøre og Romsdal 
2018/2225 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å inngå avtale om vaktberedskap i barnevernet for Molde, 
Midsund, Aukra, Eide, Vestnes og Sunndal kommune fra 1.12.2018. 

Sunndal kommunestyre delegerer myndighet i akutte saker i barnevernet utenfor ordinær 
arbeidstid til rådmannen i Molde kommune fra 1.12.18.  

Ordinær arbeidstid defineres som mandag – fredag fra kl. 08.00 – 15.30 og julaften, nyttårsaften 
og onsdag før påske fra kl. 08.00 – 12.00. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.11.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret:  

Sunndal kommunestyre vedtar å inngå avtale om vaktberedskap i barnevernet for Molde, 
Midsund, Aukra, Eide, Vestnes og Sunndal kommune fra 1.12.2018. 

Sunndal kommunestyre delegerer myndighet i akutte saker i barnevernet utenfor ordinær 
arbeidstid til rådmannen i Molde kommune fra 1.12.18.  

Ordinær arbeidstid defineres som mandag – fredag fra kl. 08.00 – 15.30 og julaften, nyttårsaften 
og onsdag før påske fra kl. 08.00 – 12.00. 

 

PS 44/18 Organisering av den pedagogisk-psykologiske tjenesten 
2018/2684 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune sier opp samarbeidsavtalen vedrørende felles pedagogisk-psykologisk 
tjeneste med Tingvoll og Nesset kommuner. Virkningsdato settes til 01.01.2020, med bakgrunn 
i oppsigelse fra Nesset kommune fra samme tidspunkt. 

 

Sunndal kommune vil invitere Tingvoll kommune til forhandlinger om en ny samarbeidsavtale 
som omfatter flere kommuner på Nordmøre. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.11.2018  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte i sak 44/18. 

 

Stig Nergård, SV, på vegne av AP og SV satte fram følgende forslag:   

Saken sendes tilbake til administrasjonen.  Denne saken ønsker vi bedre opplyst.  Vi ønsker 
innspill fra kontorleder/styreleder som en del av saksgrunnlaget. 

 

Det framsatte forslaget fra AP og SV ble satt opp mot innstillingen.  Fellesforslaget ble vedtatt 
med 7 stemmer mot 3 stemmer avgitt for innstillingen. 



 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Saken sendes tilbake til administrasjonen.  Denne saken ønsker vi bedre opplyst.  Vi ønsker 
innspill fra kontorleder/styreleder som en del av saksgrunnlaget. 


